
Saksprotokoll i Formannskapet - 21.11.2017  
Behandling: 
 
Forslag fra Einar Aaland: 
Ber om en konsekvensutredning ved å øke/redusere PRO og Botngård skole med 2 millioner.  
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Forslag fra Einar Aaland: 
Foreslår å redusere overføring Campus Fosen med 350 000, og øke barnevern (forebyggende) 
med tilsvarende. 
Forslaget falt med 5 mot 2 stemmer. 
 
Forslag fra Per Odd Solberg: 
Tilskudd til Mølnargården økes med 30 000. Inndekning tas fra driftsfondet. 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Bjugn Arbeiderparti foreslår å bevilge 100.000 til Fagerenget Montessoriskole som kan 
brukes til å klargjøre bygget for skoledrift. Dette er en enkeltstående symbolhandling for 
å vise velvilje og fordi vi kjenner til at man ikke kan ta opp lån før skolestart. Utbetaling 
skjer medio februar. 
Forslaget ble vedtatt med 6 mot 1 stemme. 
 
Bjugn Arbeiderparti foreslår at budsjett til bredbånd og mobildekning økes med en 
million og at det utarbeides en tilskuddsordning for personer eller foreninger/ 
virksomheter som gjør dugnad og tiltak med tanke på «transportetapper» for fiber/ 
trekkrør. En kan se for seg en ordning med for eksempel 50,- kr pr meter ferdig grøft 
minus de første 100 meter og der Bjugn kommune stiller trekkrør og blir stående som 
«eier» av infrastruktur. Kostnader til påvisning og lignende dekkes i tillegg. 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Bjugn Arbeiderparti ber om at administrasjonen utarbeider planer og kalkyler for ny kai 
på Valsneset, i samarbeid med Kopparn Utvikling AS, og kommer tilbake med en sak 
som diskuterer kost nytte av et slikt prosjekt. 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Rådmannens forslag for øvrig ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Rådmannens budsjettforslag for 2018 vedtas slik det er framlagt med følgende 
presiseringer: 

1. Ordførers og varaordførers godtgjøring fastsettes til h.h.v. 100 % og 20 % av 
Stortingsrepresentantenes godtgjøring i 2018.  

2. Låneopptak: 
o Det opptas inntil kr 50 450 000 til investeringer og kr 7 000 000 til startlån. 

3. Tilleggsbevilgningsposten på 1,5 mill. kroner disponeres slik: 
o Avsetning som reserve til ekstraordinære kostnader  
o Eventuell rest avsettes til dekning merforbruk 

4. Skattøret fastsettes til maksimalsatsen. 



5. Rådmannen gis fullmakt til å omdisponere midler mellom enhetene innenfor helse, pleie, 
omsorg og mellom enhetene innenfor oppvekst.  

6. Rådmannen gis fullmakt til å selge kommunal eiendom for å redusere 
gjeldsbelastningen. 

7. Tilskudd til Mølnargården økes med 30 000. Inndekning tas fra driftsfondet. 
8. Det bevilges 100.000 til Fagerenget Montessoriskole som kan brukes til å klargjøre 

bygget for skoledrift. Dette er en enkeltstående symbolhandling for å vise velvilje og 
fordi vi kjenner til at man ikke kan ta opp lån før skolestart. Utbetaling skjer medio 
februar. 

9. Budsjett til bredbånd og mobildekning økes med en million og det utarbeides en 
tilskuddsordning for personer eller foreninger/ virksomheter som gjør dugnad og tiltak 
med tanke på «transportetapper» for fiber/ trekkrør. En kan se for seg en ordning med for 
eksempel 50,- kr pr meter ferdig grøft minus de første 100 meter og der Bjugn kommune 
stiller trekkrør og blir stående som «eier» av infrastruktur. Kostnader til påvisning og 
lignende dekkes i tillegg. 

 
Rådmannen utarbeider en konsekvensutredning ved å øke/redusere PRO og Botngård skole med 
2 millioner.  
 
Administrasjonen utarbeider planer og kalkyler for ny kai på Valsneset, i samarbeid med 
Kopparn Utvikling AS, og kommer tilbake med en sak som diskuterer kost nytte av et slikt 
prosjekt. 
 


